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PROTOKÓŁ NR 2/23
ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI RADY GMINY NAREW

Wspólne posiedzenie Komisji odbyło się 27 marca 2023 roku w Urzędzie Gminy Narew.
Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 9.00 z następującym porządkiem obrad:

1. Rozpatrzenie i opinia w sprawie uchwał przygotowanych na LI sesję
2. Zapoznanie się z pismami, które wpłynęły do rady w okresie międzysesyjnym.
3. Analiza sprawozdań GOPS.
4. Sprawy różne.

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu.

Do pkt 1 
Komisje po zapoznaniu się z projektami uchwał w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości w miejscowości Soce (działka nr 69 oraz 70) stwierdziły, że nie posiadają
one dostępu do drogi publicznej. Mając na uwadze uwagi pracownika Urzędu Gminy oraz
wójta o  późniejszych roszczeniach ze strony potencjalnych nabywców o zapewnienie
dojazdu do nieruchomości, Komisje negatywnie ustosunkowały się do zaproponowanych
do sprzedaży ww. nieruchomości.
Komisje  po  zapoznaniu  się  z  projektem  uwały  w  sprawie  programu  opieki  nad
zwierzętami bezdomnymi na rok 2023, zarekomendowały aby upublicznić informację o
poszukiwanym  gospodarstwie  rolnym  w  którym  zapewnione  zostanie  schronienie
zwierzętom gospodarskim. 
Do  pozostałych  przedłożonych  projektów  uchwał,  uwag  nie  wniesiono  oraz
zaopiniowano je pozytywnie. 

Do pkt 2
Radnym  przedstawiono  pismo  mieszkanki  gminy  Narew  w  sprawie  zwózki
drewna/płytek  betonowych/opróżnianiu  zbiornika  na  nieczystości  płynne/żwiru  w
godzinach pracy na własną posesję przez pracownika Urzędu Gminy Narew.
Sprawa została przedstawiona w protokole Komisji Skarg Wniosków i Petycji.

Do pkt 3
Do  przedłożonych  sprawozdań  przygotowanych  przez  GOSP  o  raz  GKRPA  uwag  nie
wniesiono.

Do pkt 4
Na posiedzeniu komisji zostały poruszone następujące tematy:

1. konieczności oszczędzania energii elektrycznej przez Urząd Gminy oraz jednostki
podległe,

2. stawek oraz procedur wynajmowania świetlic wiejskich,
3. dzikich wysypisk śmieci w szczególności w m. Białki oraz Odrynkach, 
4. prac  porządkowych  na  drogach  po  okresie  zimowym  oraz  konieczności

zakończenia tych prac przed zbliżającymi się świętami (wójt zapewnił, że prace
zostaną wykonane),



5. konieczności  doposażenia  działu  gospodarki  komunalnej  w  maszyny  i
urządzenia, 

6. równania oraz uzupełniania kruszywem dróg gminnych, 
7. dochowania  procedur  przy  wyłanianiu  Wykonawców  zadań  finansowanych  z

funduszy sołeckich,
8. wsparcia finansowego Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Hajnówce przy

zakupie  nowego samochodu na  jej  potrzeby zgodnie  z  przedłożonym pismem
(Radni przychylili się pozytywnie do wniosku oraz zostało uzgodnione z wójtem
oraz skarbnik, że zostaną przygotowane stosowne zmiany w budżecie gminy).
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